
SADOVE BOMO VSI UŽIVALI!

BOJANA DVORŽAK, študentka matema-
tike: »Moj sinek obiskuje vrtec Andersen III.
Če ga ne bi imela v vrtcu, bi težko študirala
in obiskovala predavanja. Še bolj prav pa mi
bo prišel vrtec pozneje, ko bom že v službi.
Zato mislim, da bi moral biti sleherni občan
za novi samoprispevek. In za lepšo prihod-
nost je treba tudi nekaj malega žrtvovati, še
posebno, če bomo sadove obeh samoprispev-
kov vsi uživali. Prepričana sem, da bo takrat
življenje za naše najmlajše še veliko lepše.«


